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Abstract (en)
[origin: WO8301816A1] A positive displacement machine, particularly an internal combustion engine, comprises an oscillating piston connected to
a piston pump. The cylinder of the pump is connected through valves to a pressure accumulator and to a substantially pressureless tank for the gas
to be compressed. The piston (3) of the motor (1) is integral with at least one piston (7) of a pump (8). The valves (10, 11) of the pump (8) which are
possibly comprised of slides are positively actuated by a separate independent motor (25).

Abstract (fr)
Une machine volumétrique, en particulier un moteur a explosion, comprend un piston oscillant relié a une pompe a piston. Le cylindre de la pompe
est relié par l'intermédiaire de soupapes a un accumulateur de pression et a un réservoir essentiellement sans pression pour le gaz a comprimer.
Le piston (3) du moteur (1) est solidaire d'au moins un piston (7) d'une pompe (8). Les soupapes (10, 11) de la pompe (8) qui sont constituées
éventuellement de tiroirs, sont actionnées desmodromiquement par un moteur séparé (25) indépendant.
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